
SKRAJŠAN
ZAPISNIK

17. seje zbora združenega dela skupščine občine Ljubljana
Vlč-Rudnik, ki je bila v sredo, dne 26. septembra 1979 po
končanem skupnem zasedanju zborov.

Sejo zbora združenega dela je sklical in vodil predsednik zbora
združenega dela tov. Stojan GOMEZELJ.

Sprejet je bil naslednji
DNEVNI RED:

1. Ugotovitev sklepčnosti seje
2. Odobritev skrajšanega zapisnika 16. seje zbora
3. Obravnava informacije o poslovanju OZD v občini Ljubljana

Vič-Rudnik v obdobju I.—VI. 79
4. Obravnava predloga akcijskega programa za uresničevanje

samoupravnih družbenoekonomskih odnosov na področju sta-
novanjskega gospodarstva v Ljubljani

5. Obravnava osnutka samoupravnega sporazuma o usta-
novitvi SIS za gospodarjenje s stavbnim zemljiščem v občini
Ljubljana Vič-Rudnik

6. Obravnava in sprejem dogovora o usklajevanju meril za
določanje nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča

7. Obravnava in sprejem sklepa o uporabi sredstev solidarno-
sti v občinah Ajdovščina, Brežice, Idrija in Tolmin

8. Obravnava in sprejem predloga odloka o spremembi odloka
o odškodnini zaradi spremembe namembnosti kmetijskih zem-
Ijišč ali gozda

9. Obravnava osnutka odloka SML o organizaciji zimske
službe v Ljubljani

10. Kulturni dom Ivana Cankarja - predlog dopolnitve družbe-
nega dogovora

11. Obravnava predloga odloka o ustanovitvi Zavoda za druž-
beno planiranje Ljubljana in sporazuma o medsebojnih pravicah
in obveznosti do zavoda za družbeno planiranje Ljubljana

12. Obravnava gradiva za sejo zborov SML in določitev delega-
tov za sejo zbora združenega dela SML

13. Vprašanja in predlogi delegatov.

KTOČKI 1.
Na podlagi oddanih pooblastil delegatov je t^lo ugotovljeno, da

je od 49 delegatov zbora združenega dela prisotnih 35 delegatov.
Seje zbora združenega dela se niso udeležili delegati nasled-

njih delegatskih konferenc:
- DK št. 3 - Iskra-lnstitut za prenosno tehniko,

.- DK št. 6 - IGO Ljubljana,
- DK št. 9 - Iskra-TOZD TEI Horjul,
- DK št. 13 - Kemijski institut »Boris Kidrič«,
- DKšt. 15-HOJA, DSSS,
- DK št. 17 - GG Ljubljana, DSSS,
- DKšt. 19-Zmaga,
- DK št. 20 - Slovenijales-TOZD Lesni in gradb. material,
- DK št. 21 - Tiskarna Ljubljana,
- DK št. 25 - HP Kolinska, TOZD Vinocet,
- DK št. 26 - Tobačna tovarna Lj., TOZD Proizvodnja,

- DK št. 30 - KIP,
- DK št. 40 - Fakulteta za naravoslovje in tehnologijo,
- DK št. 41 - Velerinarski zavod Slovenije.

KTOČKI 2.
Na zapisnik 16. seje zbora združenega dela je imela pripombo

DK št. 2 - Elektroinstitut »Milan Vidmar« - delegatka tov. Marija
Weber k 3. točki zapisnika na amandma k 4. odstavku 3. člena
odloka o odškodnini zaradi spremembe namembnosti kmetijskih
zemljišč ali gozda in sicer je izpuščen del teksta, za besedo nizke
napetosti se vstavi: najmanj 10 m2, pri drugih srednje in nizkona-
petostnih posameznih drogovih najmanj 5 m2.

Oel teksta amandmaja je bil pomotoma izpuščen le vzapisniku
delegatske priloge.

SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno sprejel zapisnik 16.
seje zbora z pripombo DK št. 2.

K TOČKI 3.
Uvodno poročilo k informaciji o poslovanju OZD vobčini Ljub-

Ijana Vič-Rudnik za obdobje I.—VI. 79 je podal tov. Janko JAPELJ,
član IS DK št. 2 - Elektroinstitut »Milan Vidmar«, delegatka tov.
Marija Weber predlaga v sprejem k informaciji še dva sklepa:

a) Na novemberski seji ZZD naj poda IS SO, ZZD dodatno
obsežnejše poročilo o vzrokih izgub pri OZD, ki so prvo polletje
1979 zaključile z izgubo ter o ukrepih, ki so bili podvzeti, da se
stanje v teh OZD sanira in izgube odpravijo ali vsaj postopno
zmanjšujejo do njihove dokončne odprave.

DK smatra, da je umestna obširnejša obravnava o izgubaših na
seji zbora združenega dela, saj gre v dveh primerih za OZD, ki se v
zadnjih letih več ali manj stalno ali občasno pojavljajo kot OZD, ki
poslujejo z izgubo.

b) Do novemberske seje ZZD naj se to poročilo dopolni z
razširjeno analizo vzrokov velikega odstopanja realizirane inve-
sticijske dejavnosti od planirane.

Smatramo, da je pri tako majhni izpolnitvi planiranih obvez
(komaj 10%) potrebno poiskati vse vzroke odstopanj po glavnih
investicijskih nosilcih, prikazati primerjavo terminskih planov z
dejanskimi realizacijami, prikazati even. spremembe in odstopa-
nja od začrtanih planov ter podati ta odstopanja v odvisnosti od
bodočih gospodarskih gibanj v občini, SR Sloveniji, oz. v gospo-
darstvu Jugoslavije (v kolikor gre za take naložbe, ki presegajo
občinske in republiške meje). Opozori naj se tudi na motnje, ki jih
neizpolnjevanje sprejetih načrtov povzroči v gospodarskih giba-
njih oz. blagovnih tokovih.

SKLEP: Zbor združenega dela jesoglasno sprejel informacijoo
poslovanju OZD v občini Ljubljana Vič-Rudnik v obdobju I,—VI. 79
z predloženima sklepoma DK št. 2.

K TOČKI 4.
K predlogu akcijskega programa za uresničevanje samouprav-

nih družbenoekonomskih odnosov na področju stanovanjskega
gospodarstva v Ljubljani je podal dodatno obrazložitev s stališči
in pripombami, ki so bile iznešene v dosedanjem delu razprave
tov. Janko KUŠAR, predsednik skupščine stanovanjske skupnosti
občine Ljubljana Vič-Rudnik.

DK št. 35 - Osnovna šola Bičevje, delegatka Marija SMREKAR
ugotavlja, da imajo prosvetni delavci zelo malo možnosti, da bi
dobili družbeno stanovanje. Tudi stanovanjski krediti, ki jih da-
jejo šole, so precej nižji kot stanovanjški krediti drugih OZD. Ker
veliko delavcev odhaja iz prosvetne službe prav zaradi neurejenih
stanovanjskih razmer predlagajo, da se v akcijski program vnese
dopolnilo, da je treba za prosvetne delavce zagotoviti določeno
število družbenih stanovanj.

Prednost pri dodeljevanju takšnih stanovanj naj bi imele dru-
žine, kjer sta mož in žena zaposlena v prosveti.

Ravno tako naj bi določeno število stanovanj, do katerih bi
prišli z bolj racionalizirano zamenjavo stanovanj (9 točka 3. alinee
akcijskega programa) dobili tudi prosvetni delavci.

V razpravi je sodeloval tudi tov. Rok PAVŠIČ \z DK št. 29.
Pismene pripombe na akcijski program je predložila tudi DK št.

8 - SŽ TOVIL, ki bodo posredovane v obravnavo Mestni konfe-



renci SZDL Ljubljane in samoupravni stanovanjski skupnosti
Ljubljana.

SKLEP: Zbor združenega dela je sprejel pripombe in stališča
delegacij na predlog akcijskega programa za uresničevanje sa-
moupravnih družbenoekonomskih odnosov na področju stano-
vanjskega gospodarstva v Ljubljani. Pripombe in stališča dosta-
viti v obravnavo ZZD •skupščine mesta Ljubljane, Mestni konfe-
renci SZDL Ljubljana in Samoupravni stanovanjski skupnosti
Ljubljana.

KTOČKI5.
Uvodno poročilo na osnutek samoupravnega sporazuma o

ustanovitvi SIS za gospodarjenje s stavbnim zemljiščem v občini
Ljubljana Vič-Rudnik je bilo podano delegatom na skupni seji
zborov.

DK št. 2 - delegatka tov. Marija Weber. Osnutek delegati spreje-
majo s pripombami IS, želijo pa poudariti, da je nujno ostreje
postaviti zahtevo za angažiranje že usposobljenih kadrov oz.
preoblikovanje obstoječih strokovnih sliužb (člen 31) in ne usta-
navljati novih, ker smatrajo, da priporočilo za težnjo k taki organi-
ziranosti ni dovolj.

SKLEP: Zbor združenega dela je osnutek samoupravnega spo-
razuma o ustanovitvi SIS za gospodarjenje s stavbnim zemlji-
ščem v občini Ljubljana Vič-Rudnik soglasno sprejel obenem z
zahtevo DK št. 2 - Elektroinštitut »Milan Vidmar«.

K TOČKI 6.
Kratek uvod k sprejemu dogovora o usklajevanju meril za

določanje nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na ob-
močju Ijubljanskih občin je podal tov. Janko ŠOLMAJER, pod-
predsednik IS.

SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno brez pripomb sprejel
dogovor o usklajevanju meril za določanje nadomestila za upo-
rabo stavbnega zemljišča.

K TOČKI 7.
SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno brez pripomb sprejel

sklep o uporabi sredstev solidarnosti v občinah Ajdovščina, Bre-
žice, Idrija in Tolmin.

KTOČKI8.
SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno brez pripomb sprejel

predlog odloka o spremembi odloka o odškodnini zaradi na-
membnosti kmetijskih zemljišč ali gozda.

K TOČKI 9.
Kratek uvod k osnutku odloka SML o organizaciji zimske

službe v Ljubljani je podal tov. Janko ŠOLMAJER, podpredsednik
IS.

OK št. 2 - delegatka tov. Marija Weber predlaga spremembo 5.
člena, 4. alinee, ki pravi, da mora biti novozapadli sneg odstra-
njen in sicer najkasneje do 6.30 ure oz. 2 uri po sneženju ..

Delegatija smatra, da je zimska služba dejavnost takega zna-
čaja, /Ri mora omogočati vsemu združenemu delu nemoteno
p^stovanje in delavcem redni prihod na delo, posebej še tam, kjer
se le-to pričenja že ob 6. uri. Ovira rednega in pravočasnega

i prihoda na delo povzroča gospodarstvu zelo velike izgube (po-
sebno v tistih OZO, kjer izpadlega časa ni mogoče nadomestiti s
prerazporeditvijo dela itd.). V razpravi je bilo povdarjeno, da se v
primeru večjega sneženja ne smejo ponoviti napake iz pretekle
zime.

a) prav tako je treba neposredno po pluženju oz. čim preje po
njem očistiti avtobusna postajališča in cestne prehode,

b) iz že navedenih vzrokov predlagajo tudi spremembo 1.
odstavka 10. člena tako, da se čas 6.30 nadomesti s 5.30 kar še
lahko ustreza začetku delovnega časa ob 6. uri. Formulacija 2.
odstavka istega člena se ustrezno dopolni tako, da je obvezno
sprotno posipanje pločnikov in cest ob poledici, da se preprečijo
nepotrebne nesreče (prometne in peščeve).

SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno sprejel osnutek

odloka SML o organizaciji zimske službe v Ljubljani s pripom-
bami in spremembami, ki jih je predlagala DK št. 2 - Elektroinšti-
tut »Milan Vidmar«.

K TOČKI 10.
Uvodno poročilo k dogovoru o spremembah in dopolnitvah

družbenega dogovora o izgradnji in financiranju kultumega
doma Ivan Cankar je podal tov. Anton BREGAR - član IS.

DK št. 1 - Inštitut »Jožef Stefan« - delegat dr. Miloš KOMAC
predlaga, da bi bilo za uspešnejše zbiranje finančnih sredstev za
izgradnjo kulturnega doma Ivan Cankar nujno pridobiti še nove
podpisnike družbenega dogovora. Po nekaterih podatkih naj bi v
Ljubljani pristopilo k temu dokumentu le 52% organizacij združe-
nega dela. Druga pripomba se nanaša na povišanje prispevne
stopnje.

Upoštevati bi bilo treba predvsem dejanski porast dohodka
OZD in dodatne obremenitve ne bi smele povečevati dosedanji
odnos obveznosti, ki izhajajo iz uveljavljene prispevne stopnje.

DK št. - 29 - IB Elektroprojekt, delegat Rok PAVŠIČ ugotavlja,
da bi moral investitor gldde povečanja predračunske vrednosti
tako zahtevnega objekta v pripravi zemljišča in vsa raziskovalna
dela izvesti predhodno, v skladu s predpisi tako kot so zato
dolžne organizacije združenega dela.

Razprava je tekla tudi v smeri predpisa obveznosti za vse
(odlok).

SKLEP: Zbor združenega tiela je sprejel dogovor o spremem-
bah in dopolnitvah družbenegadogovorao izgradnji infinancira-
nju kulturnega doma Ivan Cankar s pripombami in stališči dele-
gacij z 33 glasovi ZA in 2 glasovoma PROTI.

KTOČKI11.
Krakto obrazložitev k predlogu odloka o ustanovitvi Zavoda za

družbeno planiranje Ljubljana in sporazuma o medsebojnih pra-
vicah in obveznostih do zavoda za družbeno planiranje Ljubljana
je podal tov. Janko JAPELJ, član IS.

SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno brez pripomb sprejel
predlog odloka o ustanovitvi Zavoda za družbeno planiranje
Ljubljana in sporazuma o medsebojnih pravicah in obveznostih
do zavoda za družbeno planiranje Ljubljana.

KTOČKI 12.
Delegati so k gradivu za 19. sejo ZZD skupščine mesta Ljub-

Ijane, ki bo dne 27. septembra 1979 imeli naslednje pripombe,
stališča in predloge:

K osnutku odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemlji-
šča na območju Ijubljanskih občin je DK št. 46 - KZ Ljubljana in
DK št. 48 - skupnost zasebnih kmetovalcev predlagala dopolnitev
6. člena osnutka odloka in sicer:

»Za oprostitev plačila nadomestila naj se vključi v posebno
točko tudi kmetijska gospodarska poslopja, kot so hlevi, silosi
itd.«.

DK št. 2 - delegatka Marija VVeber predlaga, da naj bi odlok
urejal in določal pogoje za kategorizacijo zemljišč in osnove za
izračun višine prispevka. Ob tem se nam postavlja vprašanje
pravilnosti licitiranja cene zemljišča ob njegovi oddaji v uporabi
občanom.

Kot primer navajajo oglas Komunalne skupnosti v Delu (17. t.
m.) licitacijo za nekaj stavbnih zemljišč (Draveljska gmajna, Ko-
seze, Vodice). Izklicna cena »odškodnine za uporabo mestnega
zemljišča se giblje od 85 din/m2 naprej. Pri licitacijah pa se cene
na dražbah dvignejo celo do 400 din/m2.

Delegacija smatra, da postopek ni v skladu s principom vre-
dnostnega zemljišča v naši družbeni skupnosti, saj cene odško-
dnine (prispevki) ne bi smele presegati stroškov spremembe
namembnosti in bi eno zemljišče lahko imeli samo eno vrednost
odškodnine ne glede na »kupno moč« občana, ki želi to zemljišče
dobiti v uporabo.

Delegati se sprašujejo, kako se v licitiranje cen sploh lahko
vključujejo občani z normalnimi osebnimi dohodki, pa naj bo
njihova pripravljenost lastnih sredstev za pridobivanje stanovanj
še tako velika.



DK št. 1 - Inst. »Jožef Stefan«, delegat dr. Miloš KOMAC je
posredoval mnenje in stališče delegacije na izgradnjo komunal-
nega informacijskega sistema mesta Ljubljane in Ijubljanskih
občin. Delegati smatrajo, da je pred sprejemom predloga pro-
grama KIS, ki predvideva nakup računalniške opreme treba prou-
čiti izkoriščenost obstoječe računalniške opreme (Republiški
center, računski center Univerze, Metalka, Železniško gospodar-
stvo...). katere imamo v Ljubljani dosti in po sedanjih zapažanjih
ni dovolj izkoriščena. Predvidena strokovna služba računskega
centra bi v tem primeru koristila usluge razpoložljivih kapacitet.
Upoštevati moramo tudi predvideno nabavo te opreme pred
popisom prebivalstva v letu 1981. (predvidevanje, načrt Zavoda
SR Slovenije za statistiko).

Tov. Rok PAVŠIČ (DK št. 29) opozarja na nujnost postopnega
poenotenja računskih sistemov v Ljubljani v smislu izhodišč in
zaključkov, ki jih je sprejel zbor združenega dela skupščine SR
Slovenije pri obravnavi kompleksnega sistema družbenega infor-
miranja.

Na problematiko preskrbe Ljubljane je imela pripombo DK št. 2
-delegatkaMarijaVVEBER, ki ugotavlja, dajezimski čas poslova-
nja od 7.-15. ure osrednjega živilskega trga neprimeren za zapo-
slene občane, ker sovpadajo z delovnim časom velike večine
zaposlenih delavcev (razen tistih z izmenskim delovnim časom).
Za boljšo preskrbo predlagajo delegati podaljšanje poslovanja do
17. ure (enako kot to velja za letni delovni čas).

SKLEP: Zbor združenega dela je soglasno sprejel stališča,
pripombe in predloge delegacij in delegatov na gradivo za 19.
sejo ZZD skupščine mesta Ljubljane s priporočilom, da jih dele-
gati, ki bodo delegirani za to sejo zbora prenesejo na ta zbor.

Za 18. sejo zbora združenega dela skupščine mesta Ljubljane
je zbor združenega dela SO Ljubljana Vič-Rudnik določil nasled-
nje delegate:
Področje gospodarstva:

- Marjan ZAJC, DK št. 4 - Iskra-TOZD SEM,
- Marjan ŽGOMBIČ, DK št. 11 - DO llirija Vedrog, DSSS,
- Smail BEČIREVIČ, DK št. 31 - TOZD Komunalne gradnje,
- Marija WEBER, DK št. 2 - Elektroinst. »Milan Vidmar«,

Področje kulture in prosvete:
- Marija JURIČ, DK št. 33 - WZ Malči Beličeve
- Jožica PENIČ, DK št. 39 - Fakulteta za elektrotehniko

Področje zdravstva in sociale:
- Marija ZASTAVNIK, DK št. 42 - Center za socialno delo

Področje obrti:
- Stane VIDMAR, DK št. 44,

Področje kmetijstva:
- Aleš KRNEC, DK št. 46 - Kmetijska zadruga Ljubljana.

KTOČKI 13.
DK št. 2 - Elektroinst. »Milan Vidmar«, delegatka Marija WE-

BER ugotavlja, da se DK na del odgovora na delegatsko vpraša-
nje v zvezi z predloženo spremembo prispevka za PTT storitve ne
more strinjati. Ne strinjase z delom, kiglasi: »... da prispevke ne
moremo enačiti v tem primeru s povišanjem cen in gibanjem
življenskih stroškov poslovanja«.

DK smatra, da moramo vsak nov ali povečan prispevek ne
glede na njegovo upravičenost prikazati tudi s stališča njegovega
vpliva pri zavezancu plačila prispevka (npr. delovna organizacija,
občan ...), ker to zanj predstavlja stroške.

Seja zbora združenega dela SO je bila zaključena ob 20. uri.
TajnikZZD: Predsednik ZZD:
Tone Pokovec, I. r. Stojan Gomezelj, I. r.


